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1. Tagosítási kérelmek tárgyalása
11 új tagosodási kérelem érkezett.
Az Elnökség döntött a tagosodni kívánó személyekről.

Határozat 2022/5.

Az Elnökség 5 igen, 0 nem szavazattal és 0 tartózkodás mellett minden tagosodási
kérelmet elfogadott.

2. Pénzügyek
Dobos Csenge (elnök) tájékoztatta a jelenlevőket az egyesület pénzügyi helyzetéről, kiadások-
ról, bevételekről. Elmondta, hogy a Balaton Summer School veszteséges volt, nagyjából 500
000 forint hiányzik ahhoz, hogy nullára jöjjön ki az egyesület az eseményből pénzügyileg. Az
500 000 forint éppen a szállástól, igényelt kártérítés összege lenne, ami véleménye szerint több
mint indokolt, hiszen több kérdésben is megtévesztett minket a szálláshely. Azt azonban látni
kell, hogy nem nagyon kap válaszul reakciót semmilyen megkeresésre (telefon, e-mail) a Hotel
Révfülöptől, de továbbra is igyekszik felvenni velük a kapcsolatot az ügy kapcsán.

Dobos Csenge (elnök) ismertette, hogy a Morgan Stanley megemelte az egyesületnek nyújtott
támogatás összegét 150 000 forintról 190 000 forintra, valamint a támogatás célján is változtat-
tak, így mostmár nem az Ortvay feladatmegoldó versenyre, hanem szakmai programokra adják.

Dobos Csenge (elnök) azt is elmondta, hogy a Semilab Zrt.-vel hosszútávú együttműködést kez-
dett meg az egyesület, ennek első lépcsőjeként már 200 000 forint pénzügyi forrást biztosított
is a Semilab az egyesület működésére.

Dobos Csenge (elnök) az SZJA 1% felajánlásokról is beszélt. Elmondta, hogy 65 ember aján-
lotta fel az adója 1%-át idén az egyesület részére, ez 531 000 forint extra bevételt fog jelenteni
az egyesület számára. A felajánlások számának növekedése jól mutatja, hogy van hatása a
figyelem felhívó e-maileknek, közösségi média posztoknak, és posztereknek.

3. Országos programok
• Balaton Summer School (BSS):

Dobos Csenge (elnök) sikeresnek értékeli a nyári iskolát, annak ellenére, hogy minden
számítás szerint veszteséges volt. A résztvevők és előadók jól érezték magukat és szak-
mailag is elégedetek lehetünk az eseménnyel. Természetes az lenne az abszolút ideális,
ha megkapnánk a kártérítést, hiszen azzal az egyesület pénzügyileg nullára hozna ki egy
alapvetően veszteséges eseményt.
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• Külföldi csereprogram:

Lőrincz Péter (külkapcsolati felelős) és Dobos Csenge (elnök) a csereprogramok kapcsán
arra hívta fel a figyelmet, hogy lehetőség szerint el kell menni ezekre a csereprogramok-
ra és jó lenne emellett folyamatosan szervezni is őket (akár a videéki helyi bizottságok
székhelyein is), mert ezekkel lehet résztvevőket toborozni az egyesület nemzetközi esemé-
nyeire.

• Téli Iskola (TISK):

Dobos Csenge (elnök) ismertette, hogy a Semilab Zrt. szeretne mégszorosabban együtt
müködni az egyesülettel ennek érdekében a Téli Iskolára is adnának támogatást. Valamint
a támogatáson kívűl küldenének előadót, biztosítanák a helyszínt, de akár más egyéb dolog
is szóba jöhet, például labor látogatás.

• Kutatók Éjszakája (Kutéj):

Dobos Csenge (elnök) jelezte a helyi bizottságok elnökei felé, hogy az ELTE Helyi Bizott-
ság és az ELTE TTK a Kutatók Éjszakája alkalmával mindig jól együtt tud müködni és
bevett szokássá vált, hogy az egyesület is megjelenik az eseményen. Érdemes lenne a többi
helyi bizottságnak is részt venni hasonló programokban, amennyiben van erre lehetőség.

A jelenlegi elnökségi ciklusból már nincs egy hónap sem hátra, így a jövőbeli programokról
(CERN, BSS, TISK, stb.) bővebben már csak az őszi tisztújító közgyűlésen lesz szó.

4. Médiamegjelenések
Vigh Benjámin (média koordinátor) elmondta, hogy a Facebookon és Instagramon folyamata-
osan hirdetve voltak az évközbeni események, az SZJA 1% felajánlás, stb.

Dobos Csenge (elnök) tájékoztatta a jelenlevőket, hogy az egyesület kapott roll-up-ot és pólókat
a Kutatók Éjszakájára. Minden helyi bizottság kaphat hasonló eseményre roll-up-ot, ha időben
kérnek.

5. Egyebek
Dobos Csenge (elnök) ismertette, hogy felmerült annak ötlete, hogy az őszi tisztújító közgyű-
lést Gajdos Tamás (Ellenőrző Bizottság tag) és Fekete János Márk (Szegedi Helyi Bizottság
elnök) szervezésével Szegeden tartsuk. A távolabbról érkezők elhelyezésére a helyieknél vagy
akár kollégiumban is lenne lehetőség. Legutóbb 7-8 éve volt vidéki helyi bizottságnál a tisztújító
közgyűlés, szóval nagyon jó lenne mostmár egy ilyet is szervezni megint.
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A jelenlevők támogatják a vidéken tartandó közgyűlés ötletét, megállapítják, hogy gyorsan kel-
lene akkor egy időpontot választani. 2022. október 22. és 2022. október 29. merülhet fel, mint
alkalmas időpont.

Csillag Barnabás Gellért (honlapfelelős), Szűcs Máté (programfelelős), Juharos Eszter Diána
(ELTE Helyi Bizottság elnök) és Kovács Zoltán (rendszergazda) jelzik, hogy valószínűleg nem
fognak tudni személyesen részt venni a közgyűlésen.

A vezetőségi ülés résztvevői szimpátia szavazzás során megszavazzák 2022. október 26-át a
közgyűlés időpontjának és Dobos Csenge (elnök) szükség esetén a megismételt közgyűlést 2022.
október 29-re fogja összehívni.

Dobos Csenge (elnök) felhívta az elnökség és feladatvállalók figyelmét, hogy amennyiben nem
terveznek ismételten elindulni az adott pozicíóért, akkor az utódképzéssel mindenképpen fog-
lalkozanak. A Debreceni- és Szegedi Helyi Bizottság már megtartotta tisztújító közgyűlését, az
ELTE- és Pécsi Helyi Bizottságoknak a tisztújító közgyűlésig ezt még meg kell tennie. Kéri az
érintett helyi bizottságok vezetőit, hogy a tisztújítás eredményéről mihamarabb értesítsék az
egyesület elnökségét.

Lőrincz Péter (külkapcsolati felelős) elmondta, hogy a 2023-as PLANCKS Milánóban lesz. Egy
hetes rendezvényt terveznek május 12.-16. között. El kell kezdeni hirdetni, hogy milyen jó lesz
és jelentkezennek minél többen, lehetőleg a helyi bizottságokból is. A 2024-es PLANCKS pedig
Dublinban lesz.

Lőrincz Péter (külkapcsolati felelős) azzal folytatta, hogy lesz ICPS is 2023-ban méghozzá a
Fülöp-szigeteken, teljesen egyértelmű, hogy nagyon drága lesz már a kiutazás is, így aki szeret-
ne menni maga kell, hogy megoldja a finanszítozást. 2024-ben talán jobb lesz a helyzet, hiszen
akkor Grúziában lesz, ami jelentősen közelebb van.

A nagyon drága ICPS-re való tekintettel Dobos Csenge (elnök) azt a konklúziót vonja le, hogy a
magyar hallgatóknak jobban megérné egy jó Balaton Summer Schoolt szervezni és valószínűleg
sok olyan külföldit is érdekelne, aki nem teheti meg, hogy kimenjen a Fülöp-szigeteki ICPS-re.

Sarus Balázs (titkár) tájékoztatja a jelenlevőket, hogy a nyomtató bérleti díját 12 500 forintról,
14 500 forintra fogják felemelni, így valószínűleg jobban jár az egyesület, ha lemondja és vásárol
egy kisebb teljesítményű saját nyomtatót, mivel a hatalmas bérelt irodagép egyáltalán nincsen
kihasználva. A saját nyomtató fenntartási költség tonner, papír és szervíz összesen nem lesz
annyi mint egy hónapban a mostani irodagép bérleti díja.

Dobos Csenge (elnök) hozzáteszi, hogy a szervert, honlapot és a levelező rendszerünket is át kell
költöztetni más szolgáltatásra, mert a jelenlegi rendszereink minden tekintetben elavultá váltak.

Dobos Csenge 20:15-kor lezárta az ülést.
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Budapest, 2022. október 07.

Dobos Csenge Sarus Balázs
Elnök Titkár
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